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我我我我国国国国职业职业职业职业排球排球排球排球俱俱俱俱乐乐乐乐部部部部发发发发展展展展现现现现状状状状及存在及存在及存在及存在问题问题问题问题的的的的调调调调查查查查分析分析分析分析    

刘炜浩 

  （广东工业大学 体育部， 广州 510090）  

摘摘摘摘        要：要：要：要：通过对我国24支职业排球俱乐部的调查研究，发现目前我国职业排球俱乐部存在的主要问题为,比赛太少，运动员缺乏实战锻炼；经营观念落

后，与经济体制和经济水平不相符合；经费没有保障，福利待遇低；缺乏与新闻媒体的沟通；俱乐部组建及管理体制不成熟。 

关键词关键词关键词关键词：：：：职业排球俱乐部；现状；存在问题 

On the investigation and research of situations and problemsin the Chinese professional volleyball On the investigation and research of situations and problemsin the Chinese professional volleyball On the investigation and research of situations and problemsin the Chinese professional volleyball On the investigation and research of situations and problemsin the Chinese professional volleyball 
clubclubclubclub    

Liu Wei-Hao1 

  （Guangdong Industrial University Sport Department , Guangzhou 510090 China）  

AbsrtactAbsrtactAbsrtactAbsrtact：：：：The Author Investigated 24 Chinese Professional Volleyball Clubs And Found Chief Problems: Lacking Of Matches And 

Experiences, Management Lagging Behind And Being Irrelevant With The System And The Level Of Economy, Unpromising Capital And Law 

Welfare, Lacking Of Communication With Media, Immature Establishment And Management Systems Of Clubs. 
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